
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 25. oktober 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 43

Er oprettelsen af en whistleblowerordning et udtryk for, at ministeren ikke mener, man

kan regne med de informationer eller mangel på samme, som ellers skulle strømme op

igennem systemet via de normale ledelsesniveauer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 31. oktober 2019.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Malte Larsen

formand
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